
روی خط فوتبال

نمی دانیم از چه کسی بنالیم

فکری: توپ جمع کن های 
شهربابک هم هوای ما را ندارند

محمود فکری سرمربی مس شهربابک از داوری بازی 
تیمش مقابل شهرداری نوشهر بشدت گلایه داشت: 
»ما نمی دانیم از چه کسی بنالیم؟ از کمیته آموزش 
داوری بنالم که چرا رفتار دوگانه دارند. تیم ما اگر 
کوچکترین اتلاف وقتی داشته باشد، بلافاصله داور 
کارت زرد نشان می دهد ولی حریفان ما انواع و اقسام 
وقت کشی ها را می کنند اما هیچ رفتاری از سمت داور 
نمی بینیم. واقعاً این برایم سؤال است که چرا داوران 
قوانین را برای ما بلد نیستند اما علیه ما خوب بلدند؟ 
حتی اشتباهات داوری در بازی های مختلف به ضرر 
تیم ما تمام می شود. واقعاً نمی دانم چه باید بکنیم. 
اگر حرف بزنیم برایمان بد می شود. اگر از نیروهای 
حراست فدراسیون کمک بخواهیم که پیگیر شوند 
هیچ اتفاقی نمی افتد. کجا باید حق مان را بگیریم؟ 
از  فکری  است؟«  ضررمان  به  اشتباهات  این  چرا 
برخی مشکلات درون خانوادگی نیز گلایه دارد: »از 
این طرف هم مشکلاتی داریم. مسئولان برگزاری 
بازی در این شهر بچه های کوچک را می آورند که اصلاً 
نمی توانند توپ جمع کنند. زمانی که من می خواستم 
وارد رختکن شوم، مسئولان همین شهر در رختکن 
را شش قفله می کردند ولی سایر مربیان مشکلی از 
این بابت ندارند. وقتی حریف فقط وقت تلف کردن 
بلد است، ما توپ جمع کن هم نداریم که توپ را به 

ما برسانند.«

تشکر مدیرعامل باشگاه از ابهری

پیوس سرمربی جدید نیروی زمینی
با  زمینی  وی  نیر خوب  چندان  نه  نتایج  از  پس 
امیر ابهری و قرار گرفتن این تیم در رده شانزدهم 
جدول، در نهایت باشگاه با این مربی قطع همکاری 
و فرشاد پیوس را به عنوان سرمربی جدید معرفی 
کرد. ابهری در این مدت هر چه در توان داشت برای 
موفقیت تیم به کار گرفت اما به هرحال بعضی مواقع 
شرایط آن طور که انتظار دارید پیش نمی رود. شاید 
تصمیمی که به نظر می رسد با توافق طرفین بوده 
به نفع ابهری و باشگاه باشد. فرشاد پیوس تجربه 
صعود با تیم های سپیدرود رشت، شهید قندی یزد، 
ویستاتوربین تهران، داماش گیلان، چوکا تالش و … 
را در کارنامه دارد. دکتر چنگیز مسیب زاده مدیرعامل 
باشگاه نیروی زمینی در این باره می گوید: »قبل از هر 
چیز باید از زحمات و تلاش شبانه روزی آقای ابهری 
تشکر کنم. در این مدت پس از بررسی های زیاد به 
این نتیجه رسیدیم که هدایت تیم در اختیار آقای 
پیوس باشد. ایشان از افتخارات فوتبال کشورمان 
هستند و امیدوارم به امید خدا و همت سایر اعضای 
باشگاه نتایج قابل قبولی را کسب کنیم. ما یک نیم 
فصل سخت را پیش رو داریم و باید همه توانمان را 

برای موفقیت تیم به کار گیریم.«

معرفی ۶ دستیار روانخواه در تیم هوادار
شش روز قبل امید روانخواه به عنوان سرمربی تیم 
فوتبال هوادار انتخاب شد و بعد از قطع همکاری با 
دستیاران مهدی رحمتی، اعضای کادر فنی سرمربی 
جدید این تیم معرفی شدند. با اعلام باشگاه هوادار، 
طهماسبی  مهرداد  و  کوهنورد  سیامک  نبی،  پوریا 
)آنالیزور(، احسان وجدی  )مربی(، علی سمعیانی 
اکبر بهلول )مربی بدنساز(  )مربی دروازه بان ها( و 
دستیاران امید روانخواه در هوادار هستند. پیش از 
این مهدی رحمتی به عنوان سرمربی بنفش ها فعالیت 
می کرد که بعد از کسب نتایج ضعیف در هفته سیزدهم 

از سمتش استعفا کرد.
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 مؤمنی: با شجاعی
 مشکلی  ندارم

محمـــد مؤمنـــی مدیرعامـــل باشـــگاه مـــس 
رفســـنجان دربـــاره آخرین وضعیت فرشـــید 
اســـماعیلی پـــس از حاشـــیه هایی کـــه ایـــن 
بازیکـــن به وجـــود آورده، می گوید: »فرشـــید 
انضباطـــی  کمیتـــه  اختیـــار  در  اســـماعیلی 
باشـــگاه قـــرار گرفتـــه اســـت و هـــر تصمیمی 
کـــه گرفتـــه شـــود اجـــرا خواهـــد شـــد و من 
به عنـــوان مدیرعامـــل هیچ دخـــل و تصرفی 
دربـــاره رأی کمیتـــه انضباطی باشـــگاه ندارم 
و در ایـــن زمینـــه حرفی نداریم. اگـــر رأی این 
کمیته فســـخ قرارداد اسماعیلی باشد، سریعاً 
ایـــن کار را انجـــام می دهیـــم و اگر هـــم تنبیه 
و ادامه فعالیت باشـــد، اجـــرا خواهیم کرد.« 
او در واکنش به ادعای مســـعود شـــجاعی در 
هفته های گذشـــته که گفته درباره رابطه اش 
بـــا مدیریت باشـــگاه بعـــداً صحبـــت خواهد 
کـــرد، ایـــن طـــور می گویـــد: »من با مســـعود 
شـــجاعی هیچ مشـــکلی نـــدارم و او با قدرت 
بـــه کارش ادامـــه می دهـــد تـــا مـــس را از این 

شـــرایط خـــارج کنیم.«

 آقایی پور تنها مصدوم 
سپاهان مقابل استقلال

تیم های اســـتقلال و ســـپاهان از ســـاعت 
چهارچـــوب  در   1403 دی   13 روز   17:30
دیداری از هفتـــه پانزدهم لیگ برتر فوتبال 

ایـــران به مصـــاف هـــم می روند. 
در حـــال حاضـــر و در فاصلـــه چهـــار روز تا 
ایـــن دیدار جـــواد آقایی پـــور تنهـــا بازیکن 
مصـــدوم حاضر در اردوی ســـپاهان اســـت 
که پزشـــکان این تیم در تلاش هســـتند که 
او را به دیدار حســـاس هفته پانزدهم لیگ 
برتـــر برســـانند.  گفتنـــی اســـت آقایی پـــور 
پیـــش از دیـــدار مقابـــل پرســـپولیس هم 
بـــا مصدومیـــت مواجـــه بود. بدون شـــک 
حضـــور آقایی پور که مورد توجه اســـتقلال 
هم بـــود و آبی ها نتوانســـتند ایـــن بازیکن 
را بـــه خدمـــت بگیرنـــد، به جذابیـــت این 
بازی خواهد افـــزود. همچنین درباره محل 
برگزاری مســـابقه در تهران )ورزشگاه آزادی 
یا شـــهر قدس(، باشـــگاه میهمـــان منتظر 
برگزاری جلسه هماهنگی پیش از مسابقه 

. ست ا

جعفری: نباید غرق شویم
ذوب آهن  تیم  دروازه بان  جعفری  پارسا 
درباره پیروزی تیمش مقابل مس رفسنجان 
می گوید: »برای چند هفته تمرکز بیشتری در 
مسابقات به خرج دادیم و با جدیت بیشتر 
وارد زمین شدیم که توانستیم نتیجه بگیریم. 
ما نباید خیلی در این نتایج غرق شویم و با 
مدعیان  جزو  تا  بدهیم  ادامه  روند  همین 
به  نسبت  رفسنجان  جوی  شرایط  باشیم. 
کمی  اول  نیمه  در  است.  سخت تر  اصفهان 
بازی گره خورده بود، اما با نکاتی که سرمربی 
به بچه ها گوشزد کرد،  نیمه  بین دو  در  تیم 
دقیقاً از همان نقاط توانستیم به رقیب ضربه 
بزنیم. خدا را شکر به گل رسیدیم و دست پر 
به اصفهان بازگشتیم.« او درباره عملکردش 
این طور می گوید: »من در تمام هفته ها تلاش 
کردم بهترین عملکردم را نشان بدهم، اما 
خودم  بودم،  خوب  می گویید  شما  اینکه 
نباید در این مورد صحبت کنم و دیگران بهتر 
می توانند قضاوت کنند. وظیفه دروازه بان این 
است که بهترین واکنش را درون چهارچوب 

نشان بدهد و به تیم کمک کند.«
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هفته پانزدهم

چهارشنبه 12 دی
هوادار - پرسپولیس��������������������������������������� 17:30

پنجشنبه 13 دی
1۶:30���������������������������������������� ذوب آهن - نساجی
1۶:30������������������������������������������ گل گهر - چادرملو
1۶:45 ����������������������������� تراکتور - استقلال خوزستان
خیبر خرم آباد - مس رفسنجان�������������������������� 1۶:45
1۶:45 ������������������������������������ آلومینیوم - شمس آذر
17:30 ���������������������������������������� استقلال - سپاهان
18:30 ����������������������������������������������� فولاد - ملوان

هفته شانزدهم

دوشنبه 1 بهمن
15:30  ��������������������������������� گل گهرسیرجان- ملوان
خیبر خرم آباد – هوادار ������������������������������������ 1۶:00
1۶:00  �������������������  آلومینیوم اراک - استقلال خوزستان
1۶:45  ���������������������������� استقلال - شمس آذر قزوین

سه شنبه 2 بهمن
چادرملو اردکان  - سپاهان��������������������������������  15:00
1۶:00  ���������������������������������� تراکتور - مس رفسنجان
1۶:45  ��������������������������������� ذوب آهن – پرسپولیس
17:00  ����������������������������������  فولاد - نساجی مازندران

فرید امیـــری بازیکن خیبر خرم آباد تیمش 
را مســـتحق باخـــت مقابـــل پرســـپولیس 
نمی دانـــد: »دو تیم بـــرای پیـــروزی در این 
بازی به میدان رفته بودند و همین مســـأله 
باعث شـــده بود دیـــدار جذابی را شـــاهد 
باشـــیم. در ۱۵-۱۰ دقیقـــه اول مـــا بـــا تمام 
قـــوا پرس شـــدیدی را روی حریف مان وارد 
کردیـــم و حتی این شـــانس را داشـــتیم که 
شـــروع کارمان با بیشـــتر از یک گل باشـــد. 
در ایـــن بـــازی ما خواســـته های آقا ســـعید 
را مـــو به مو انجـــام دادیم و پرســـپولیس را 
تحت فشـــار قرار دادیم. پرســـپولیس قبل 
از بازی مقابل ما تحت تأثیر شـــرایط خاص 
و فشـــار زیـــادی بـــود و ما می خواســـتیم از 
ایـــن وضعیـــت حریف مان به نحو احســـن 
اســـتفاده کنیم ولی متأســـفانه نتوانستیم 
در بحـــث نتیجه گیری موفـــق عمل کنیم. 
بـــه نظرم تســـاوی نتیجـــه عادلانـــه ای بود. 
ایـــن پیـــروزی را به پرسپولیســـی ها تبریک 
می گویـــم و مـــا هـــم تـــلاش می کنیـــم در 
ادامه راه نتایج بهتری را به دســـت آوریم.« 
امیـــری با اشـــاره به غیبت بـــرادرش وحید 
در ترکیب پرســـپولیس اینطـــور می گوید: 

»از غیبت بـــرادرم در این بازی خوشـــحال 
بـــودم ولـــی از مصدومیتـــش نـــه. البتـــه 
بایـــد به ایـــن نکته اشـــاره کنـــم غیبت آقا 
وحید یـــک مقـــدار کار مرا راحت تـــر کرده 
بـــود چرا که می توانســـتم بـــدون خجالت 
بازی کنم)باخنده(. مـــن بازیکن خیبرم و 
بـــه این تیم تعصـــب دارم ولـــی قبول کنید 
اگـــر وحیـــد در زمیـــن بـــود، برایـــم خیلی 
ســـخت بود کـــه روبه رویش بایســـتم. من 
بـــرای بـــرادرم احترام خاصی قائل هســـتم 
و اصلاً دوســـت نداشتم شـــرایطی باشد که 
رودرروی او باشـــم. غیبتـــش در ایـــن بازی 
بـــرای مـــن خوشـــحال کننده بـــود، چون 
موفقیـــت  بـــرای  می توانســـتم  راحت تـــر 

تیمـــم بجنگم.« 
او در توصیـــف بـــرادرش می گویـــد: »آقـــا 
وحید بـــه معنـــای کامل یک فوتبالیســـت 
حرفـــه ای اســـت و بـــرای اینکـــه تمرکز من 
بـــه هم نخـــورد قبل از بـــازی هیچ صحبتی 
در مـــورد ایـــن دیدار بـــا من نداشـــت ولی 
بعـــد از بـــازی بـــا هم ملاقـــات کردیـــم و به 
مـــا خســـته نباشـــید گفـــت و بـــرای تیم ما 
در ادامـــه مســـیر آرزوی موفقیـــت کـــرد.« 

خیبری هـــا در بـــازی پایانـــی نیم فصل باید 
مقابـــل مس رفســـنجان قـــرار بگیرند: »با 
توجـــه بـــه شـــرایط دو تیم در جـــدول این 
بـــازی یک فینال زودرس و بـــازی ۹ امتیازی 
بـــرای دو تیـــم محســـوب می شـــود. تلاش 
همـــه ما ایـــن اســـت کـــه بتوانیـــم در این 
دیـــدار با پیـــروزی از زمین خارج شـــویم تا 
شـــرایط مان را در جـــدول رده بندی بهبود 

» . بخشیم

هافبـــک  مدافـــع  تیکـــدری  مهـــدی 
راســـت گل گهـــر کـــه پاســـور تنها گل 
بـــازی تیمش مقابل شـــمس آذر بود، 
دربـــاره ایـــن بـــازی می گویـــد: »ما تیم 
برتـــر میدان بودیم و حتی در نیمه اول 
یکـــی دو توپ به تیـــر دروازه هم زدیم و 
چند موقعیت خوب هم داشـــتیم که 
گل نشـــد و بـــا ایـــن حال خدا را شـــکر 
در دقیقـــه 92 توانســـتیم بـــه آنچه که 
استحقاقش را داشـــتیم برسیم. بین 
دو نیمه کـــه علی قربانی داشـــت وارد 
زمیـــن می شـــد، آقـــای تارتـــار بـــه من 
گفت کـــه علی خیلی خـــوب به نقطه 
کـــور دفـــاع  مـــی رود و من هـــم در آن 
صحنـــه تا علـــی را دیدم بـــه هیچ چیز 
فکر نکـــردم جز اینکه تـــوپ را به روی 
دروازه بفرســـتم. خدا را شکر توپ هم 
دقیقـــاً جایـــی رفت که بایـــد می رفت 
و علـــی هم بـــه بهترین شـــکل ممکن 
از آن اســـتفاده کرد و توپ گل شـــد.«

 او بـــا اشـــاره بـــه نتایـــج گل گهـــر این 
طـــور می گوید: »تـــا قبل از ایـــن بازی 
جایگاهی که داشـــتیم اصلاً در شـــأن 

بازیکنـــان و باشـــگاه و کادر فنـــی گل 
گهـــر نبـــود. الان هـــم جایگاهمـــان 
بایـــد خیلـــی بهتر شـــود. ان شـــاءالله 
این هفته بـــا بردن چادرملـــو بتوانیم 
یکـــی دو پله در جدول صعـــود کنیم و 
بعـــد از تعطیـــلات با آمادگـــی کامل به 
مســـابقات برگردیم. شرایط این فصل 
طوری اســـت که هـــر تیـــم می تواند با 
دو بـــرد به بـــالای جدول صعـــود کند و 
با دو باخـــت به انتهای جـــدول برود. 
امتیـــازات و شـــرایط تیم هـــا خیلی به 
هم نزدیک اســـت و در چنین شرایطی 
هـــر تیمی کـــه تمرکـــز بهتری داشـــته 
او  باشـــد، می توانـــد موفـــق شـــود.« 
هدفی را برای خودش مشـــخص کرده 
اســـت: »یکی از بزرگتریـــن اهدافم در 
ایـــن فصل این اســـت که بـــه تیم ملی 
دعـــوت شـــوم و اینکه بـــا گل گهر یک 
رتبـــه خوب کســـب کنیـــم و بـــه امید 
خـــدا به تمـــام برنامه هایی کـــه داریم 
برســـیم. ضمن اینکه تـــلاش خواهم 
کرد تا تعـــداد گل و پاس گل هایم را دو 

رقمـــی کنم.«

تساوی نتیجه عادلانه  تری مقابل پرسپولیس بود

فرید امیری: با غیبت وحید بدون خجالت بازی کردم
می خواهم ملی پوش شوم

تیکدری: تارتار گفت قربانی به نقطه کور می رود

این روزها کـــه نزدیک به پایـــان نیم فصل اول 
بیســـت و چهارمین دوره لیگ برتر هســـتیم، 
حساســـیت بازی ها هم بیشـــتر شـــده و البته 
خیلـــی از تیم هـــا در تـــلاش هســـتند حداکثر 
اســـتفاده از ایـــن بازی هـــای پایانی را داشـــته 
باشـــند و بـــه انـــدازه کافـــی از ایـــن رقابت هـــا 
غ از  امتیـــاز جمـــع کننـــد. در ایـــن میان فـــار
تیم هایـــی کـــه تجربه بالایـــی بـــرای حضور در 
ایـــن رقابت هـــا دارنـــد، تیم های تـــازه وارد هم 
توانســـتند، حســـابی خودی نشـــان دهند و پا 
بـــه پـــای باتجربه ها پیـــش برونـــد. تیم هایی 
مثـــل چادرملو اردکان، خیبـــر خرم آباد و حتی 
تیم هـــای قدیمی مثل ملـــوان، ذوب آهن و ... 
که در ســـال های گذشـــته مشـــکلاتی داشتند 
و نتایـــج قابـــل قبولی کســـب نکـــرده بودند، 
در ایـــن نیم فصـــل توانســـتند نتایـــج خوبـــی 
کســـب کنند. در این بین شـــاید نتـــوان خیبر 
خرم آبـــاد را از لحاظ کســـب نتایج تـــا اینجای 
لیگ برتر، تیـــم موفقی نامید و ایـــن تیم با 13 
امتیـــاز و البته تغییـــرات روی نیمکـــت در رده 
چهاردهـــم و 13 امتیازی اســـت، امـــا می توان 
به عنوان تیـــم تازه وارد نتایج ایـــن تیم را قابل 
قبول دانســـت و البته بـــرای ادامـــه حضور در 
ایـــن رقابت ها باید تلاش بیشـــتری را داشـــته 
باشـــد. امـــا این تیـــم چند بـــازی اســـت که با 
ســـرمربی جدید بـــه میـــدان می رود، ســـعید 
دقیقـــی هدایت خیبـــر خرم آباد را بـــرای جدا 
شـــدن از انتهای جدول بر عهده گرفته است 
و اتفاقاً برعکس ســـال های نخست حضورش 

در لیگ برتر نتوانســـته نتایج خوبی را کســـب 
. کند

در هفتـــه نهم دقیقی بـــرای اولین بـــازی روی 
نیمکـــت خیبـــر نشســـت کـــه بـــا بـــرد مقابل 
اســـتقلال بحران زده شـــروع کرد و ســـه امتیاز 
گرفـــت. در هفتـــه دهم به مصاف شـــمس آذر 
قزویـــن رفـــت و با دو گل شکســـت خـــورد. در 
هفتـــه یازدهم این شکســـت مقابـــل ملوان با 
ســـه گل خـــورده تکرار شـــد. هفتـــه دوازدهم 
مقابل نســـاجی به تســـاوی رســـید و در هفته 
ســـیزدهم مقابـــل اســـتقلال خوزســـتان بـــا 
یک گل برنده شـــد. امـــا دقیقـــی در مصاف با 
پرســـپولیس هم بازنده شـــد. تـــا اینجا دقیقی 
با دو برد، ســـه باخـــت و یک تســـاوی در خیبر 
حضور داشـــته اســـت. اما همان طور که گفته 
شـــد او به هیـــچ وجه نتوانســـته نتایـــج قبلی 
خـــود در لیگ برتـــر را بخصوص با شـــمس آذر 
در فصـــل گذشـــته تکرار کنـــد. به طـــور حتم 
ایـــن ناکامی بـــه توانایـــی فنی دقیقـــی مربوط 
نمی شـــود، چرا کـــه او نشـــان داده از نظر فنی 
مربی خوبی اســـت و نه تنها با شـــمس آذر به 
لیگ برتـــر صعود کـــرد بلکه با این تیـــم نتایج 
بســـیار خوبی در لیـــگ برتر هم کســـب کرد، 
امـــا واقعیـــت این اســـت کـــه ســـعید دقیقی 
ایـــن روزها، بـــرای پرداختـــن به مســـائل فنی 
تیمش و پیـــدا کردن راه حل برای بهتر شـــدن 
وضعیت خیبـــر خرم آباد، بیـــش از هر چیزی 
ناکامی ها را در مســـائل حاشیه ای جست و جو 

می کنـــد.
دقیقـــی هر بـــار کـــه تیمـــش از زمیـــن بازنده 
خارج می شـــود، داور را به بـــاد انتقاد می گیرد 
و تـــلاش می کند مقصر باخـــت را کس دیگری 
معرفی کند، امـــا در بازی هایی که بـــا برد برای 
او و تیمش همراه اســـت، خود را مستحق برد 
می دانـــد و در مـــورد داوری صحبتـــی نمی کند 

دقیقی مثل حضورش در شمس آذر عمل کند

برد برای خودم، باخت به حساب داور

کـــه به نظر می رســـد ایـــن موضوع نـــه تنها 
کمکـــی بـــه خیبـــر و دقیقی نخواهـــد کرد، 
بلکه هـــر روز دقیقـــی را از روزهای خوبش 
در رقابت هـــای لیـــگ برتـــر دور خواهـــد 
کـــرد. دقیقی بعد از باخت به پرســـپولیس 
نه تنهـــا در کنفرانـــس خبری بعـــد از بازی 
باخت را بـــه گـــردن داور می انـــدازد، بلکه 
حتی بعـــد از آن در فضای مجـــازی هم داور 
را بـــه بـــاد انتقـــاد می گیـــرد. ایـــن موضوع 

البتـــه بـــه مســـئولین خیبـــر هم ســـرایت 
کرده، به طـــوری کـــه مدیرعامـــل این تیم 
دربـــاره باخـــت بـــه پرســـپولیس می گوید: 
»بنیادی فـــر بـــه وعـــده خـــود عمـــل کرد. 
جـــدا از صحنه هـــای پنالتـــی، او دو کرنـــر 
هـــم برای مـــان نگرفـــت. مـــا از داوری و از 
گزارشگر بازی شـــکایت می کنیم. گزارشگر 
خیلـــی یکطرفـــه بـــازی را گـــزارش کـــرد. 
خیبر تیـــم پرهوادار اســـت و ایـــن رفتارها 

باعـــث جریحـــه دار شـــدن احساســـات 
هواداران مـــان شـــد.« همان طـــور کـــه 
گفتـــه شـــد ایـــن بحث هـــا و حاشـــیه ها 
قطعـــاً کمکی به خیبـــر برای بـــالا آمدن در 
جـــدول رده بنـــدی و رضایـــت هوادارانش 
نخواهـــد کـــرد. اینکه بـــرد مربـــوط به یک 
نفر شـــود و باخت را بـــه داور و... نســـبت 
داد، نمی توانـــد خیبـــر را در لیـــگ برتـــر 

حفـــظ نماید.

دقیقی بعد دقیقی بعد 
از باخت به از باخت به 
پرسپولیس پرسپولیس 

نه تنها در نه تنها در 
کنفرانس کنفرانس 

خبری بعد از خبری بعد از 
بازی باخت را بازی باخت را 
به گردن داور به گردن داور 

می اندازد، می اندازد، 
بلکه حتی بلکه حتی 

بعد از آن بعد از آن 
در فضای در فضای 

مجازی هم مجازی هم 
داور را به داور را به 
باد انتقاد باد انتقاد 

می گیرد. این می گیرد. این 
موضوع البته موضوع البته 
به مسئولین به مسئولین 

خیبر هم خیبر هم 
سرایت کرده سرایت کرده 

استاست

 گزارش یک

اکبر منتشلو
روزنامه نگار

محمـــد بختیـــاری بازیکن چادرملـــو اردکان 
دربـــاره بـــازی بـــا اســـتقلال اینطـــور حرف 
می زند: »دشـــواری بازی با استقلال با توجه 
به شـــناختی که از این تیم داشتیم، برای ما 
قابل پیش بینـــی بود. می دانســـتیم که چه 
برنامه هایی دارند و بیشـــتر سعی می کردند 
از بازیکنـــان کنـــاری مانند رامیـــن رضاییان 
و ابوالفضـــل جلالـــی اســـتفاده کننـــد که یا 
سانتر کنند یا موقعیت ســـازی انجام دهند. 
خدا را شـــکر توانستیم مانع از موفقیت آنها 
شـــویم. انتظار داشتیم از مهاجمان قدبلند 
اســـتفاده کننـــد، امـــا بـــا انتخـــاب علیرضا 
کوشـــکی، قصد داشتند از پشـــت مدافعان 

ما بهره ببرند. خوشـــبختانه تمرکز تیمی ما 
بالا بود و فرصت بردن استقلال را داشتیم، 

امـــا در نهایت این اتفـــاق رخ نداد.«
تـــوپ از دروازه تیمـــش  او دربـــاره دفـــع 
می گویـــد: »بـــا توجـــه بـــه شـــناختی کـــه از 
رامین رضاییان داشـــتم، می دانســـتم که او 
بازیکـــن توانمنـــدی اســـت و می تواند توپ 
را به هر نقطـــه ای از دروازه بفرســـتد. در آن 
لحظـــه حـــس کـــردم کـــه قصـــد زدن توپ 
بـــه چهارچـــوب را دارد. تصمیـــم گرفتـــم به 
ســـمت دروازه بروم و خوشبختانه توانستم 
توپ را با یک ضربه ســـر، از روی خط بیرون 
بکشـــم. فکـــر می کنم اگـــر واکنش نشـــان 

نمـــی دادم، تـــوپ حتماً گل می شـــد.«
بختیـــاری دربـــاره حضـــورش در ایـــن دیدار 
اینطور توضیـــح می دهد: »حضـــور در بازی 
بـــا مصدومیت ویتائـــو رخ داد و من در بازی 
فـــولاد و همیـــن مســـابقه مقابل اســـتقلال 
توانســـتم به میـــدان بـــروم. در ایـــن مدت 
تلاش کردم بدنم را آماده نگه دارم و منتظر 
فرصت باشـــم. البتـــه تصمیم گیـــری درباره 
حضـــور در ترکیـــب اصلـــی با آقـــای اخباری 
اســـت، اما مـــن تمـــام تلاشـــم را می کنم تا 
برای تیم مثمر ثمر باشـــم.« ایـــن بازیکن در 
خصـــوص موقعیت گلـــی که از دســـت داد، 
توضیحاتـــی دارد: »تـــوپ به طـــور ناگهانـــی 

جلوی پایم افتـــاد، اما شـــرایط زمین خوب 
نبـــود. توپ هنـــگام برخورد بـــا زمین کمانه 
کـــرد و مجبور شـــدم بـــا پـــای غیرتخصصی 
ضربـــه بزنم. سیدحســـین حســـینی که در 
حالت درازکش بود، تـــوپ اول را دفع کرد و 
ســـپس من صاحب موقعیت شدم و شوت 
زدم که رافائل ســـیلوا، بـــا بازیخوانی خوب، 
آن توپ را دفع کرد. متأســـفانه نتوانستم از 
این فرصت اســـتفاده کنم.« او اشـــاره ای به 
صحنه پنالتی به ســـود اســـتقلال دارد: »اگر 
VAR نبـــود، تصمیـــم داور تغییـــر نمی کرد. 
 VAR البتـــه ما در بازی های گذشـــته از نبود

آســـیب زیادی دیدیم.«

 دست رضاییان  
را خواندم

بختیاری: 
اگر نبودم 

توپ گل 
می شد


